第四届中国丹麦教育论坛

The 4th China-Denmark **Education Forum**

中国丹麦教育论坛

ChatGPT是一种威胁还是 一份礼物?

日期:2023年5月9日 星期二、10:00-16:00

主办方:

中国教育30人论坛(CE30) 巨浪教育研究院(JEI) 丹麦终身学习计划协会(LFL)

幸福和安全的学习环境,是所有学习的首要基 础。如何确保学生和教育工作者准备好,全力 以赴地应对ChatGPT?

ChatGPT的影响究竟是什么? 怎样以一种有益的方式拥抱人工智能?

第四届中国丹麦教育论坛,邀请来自中国和丹 麦的六组嘉宾,以对话的方式,分别从学生、家 长、教育工作者等不同角度,一起来讨论福祉、 学习,以及人工智能AI/ChatGPT带来的影响 和冲击。

IS CHATGPT A THREAT OR A GIFT?

May 9th, 2023 Tuesday, 10:00-16:00

Hosted by:

China Education 30 Forum (CE30) China:

Julang Education Institute (JEI)

Denmark: Learn for Life (LFL)

Well-being and a safe learning environment are fundamental for all learning. How to secure that students and educators are armed to the teeth to cope with Al/ ChatGPT? What is the impact of ChatGPT and how to embrace Al in a rewarding manner. Six participants from China and Denmark respectively, debate well-being, learning and the impact of AI/ChatGPT from different angles (Students / parents / educators)



阿姆斯·维斯勒·默勒 主持人 思想史专业人文科学硕士 北菲茵民众学院教师

Asmus Wisler Møller Moderator Master of Arts (MA) in Intellectual History. Teacher at Nordfyns Folk High School



北京日日新学堂 学生 Student, Rirising Academy, Beijing



北京日日新学堂 学生





亨丽埃特吕克斯学校学生 Student at Henriette Hørlücks School



亨丽埃特吕克斯学校学生 Student at Henriette Hørlücks School

Thomsen



原成都武侯实验中学校 长,中国丹麦教育论坛中 方主席

Former principal of Chengdu Wuhou Experimental Middle School. Chairman of CDFF



21世纪教育研究院副 理事长,火柴公益基金 会理事

Vice Chairman of 21st Century Education Research Institute. Board Direction of Matchstick NGO



田字格公益创始人,田字 格实验学校校长

Founder of Tianzige NGO, Principal of Tianzige Experimental Schools



南京芳草园小学教师

Teacher of Nanjing Fangcaoyuan School



北京日日新学堂创始人、 校长,两个孩子的父亲

Founder and principal of Rirising Academy, parent of two children



北菲茵民众学院前校长, 中国丹麦教育论坛丹麦 方主席

Former principal of Nordfyns Folk High School, Chairman of



丹麦奥胡斯大学教育学 院副教授

Associate Professor, Department of Education (DPU) Aarhus University



艾斯比约格斯国际青年 中学校长

Principal, Eisbjerghus International Efterskole



林德万中小学教师,教育 学和IT理学硕士

Teacher and MSc in Pedagogy and IT, Lindevangskolen



经理,两个孩子的父亲

Manager and parent of two children













